
 

1 

 

Protokół nr 10/2019 

              ze wspólnego posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki oraz Komisji Oświaty 

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  odbytego w dniu 16 września 2019 r.                         

w godz. od 15:30 do 16:40  w  Urzędzie Miejskim  Suwałkach. 

 
Obecni członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki: 

1/  Bogdan Bezdziecki - przewodniczący Komisji 

2/  Wojciech Pająk – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Anna Maria Gawlińska 

4/  Kamil Lauryn 

5/ Jacek Niedźwiedzki 

6/ Jacek Roszkowski 

Nieobecni: 

1/  Jacek Juszkiewicz  

2/  Marek Lech Zborowski-Weychman 

Obecni członkowie Komisji Oświaty i Wychowania:   
1/  Anna Ruszewska               - Przewodnicząca Komisji 

2/ Jarosław Schabieński       - Wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Anna Maria Gawlińska 

4/ Mariola Brygida Karpińska 

5/ Adam Ołowniuk  

Nieobecny: 

1/ Marek Lech Zborowski-Weychman 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  
1/ Alicja Jacewicz                       - Naczelnik Wydz. Oświaty i Wychowania  

2/ Agnieszka Szyszko                 - Pełnomocnik Prezydenta ds. Współpr. z Organ. Pozarz. 

3/ Elżbieta Gibowicz                  - Wydział Kultury i Sportu 
 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

  

Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji Kultury Sportu i Turystyki powitał zebranych           

i przypomniał, że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku posiedzenia: 

za                                                -   6 radnych 

przeciw                                       -   0 

wstrzymało się od głosu             -   0. 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1/ Przyjęcie protokołu nr 9/2019 z dnia 22 lipca 2019 r. z  Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

    Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

2/ Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

     w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk    

     z organizacjami pozarządowym oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

     o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2020.  

3/ Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta  

    Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3  
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    ustawy z dnia 24  kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

    rok 2020. 

 4/ Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 9/2019 z dnia 22 lipca 2019 r. z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu 

i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

Bogdan Bezdziecki poinformował, że do protokołu nr 9/2019 z Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 lipca 2019 r. Członkowie Komisji  uwag nie wnieśli. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu : 

za                                                -   6 radnych 

przeciw                                       -   0 

wstrzymało się od głosu             -   0. 

Protokół został  przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad  pkt. 2 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                                    

w Suwałkach  w  sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowym oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2020.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

                                                                                                                                             

Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  przypomniał, że 

przedmiotowa informacja przesłana została wraz z materiałami.  

 

Agnieszka Szyszko szczegółowo omówiła przedmiotową informację. 

 

Głosów w dyskusji nie zanotowano. 

 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu 

uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach  w  sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowym oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2020 została przyjęta. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24  

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

            

Bogdan Bezdziecki przypomniał, że projekt przedmiotowej uchwały  radni otrzymali wraz                   

z materiałami. 

   

Agnieszka Szyszko poinformowała, że do podanej podstawy prawnej ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie należy dopisać  poz. 1570. Szczegółowo omówiła i 

uzasadniła projekt przedmiotowej uchwały. Poinformowała, że projekt uchwały konsultowany był 

z Suwalską Radą Działalności Pożytku Publicznego oraz organizacjami pozarządowymi              i 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Miasta Suwałk. 
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Wojciech Pająk zapytał, co zmieniło się w proponowanym projekcie uchwały w stosunku do roku 

ubiegłego. 

Agnieszka Szyszko poinformowała, że pojawiły się nowe zadania takie jak: asystent osoby  

niepełnosprawnej i osoby starszej, pojawiła się sugestia radnych, aby wspierać środowiska 

harcerskie – podtrzymywanie tradycji narodowych. Nadmieniła, że została zwiększona  kwota 

przeznaczona na realizację Programu z 3.605.000 zł w roku 2019 na 3.814.000 zł w roku 2020. 

Projekt zakłada propozycje minimalnych kwot, może się zdarzyć, że będą one wydatkowane            

w wyższej kwocie. Na tym samym poziomie pozostało finansowanie priorytetowych zadań 

publicznych w zakresie przeciwdziałania uzależnieniom, patologiom społecznym, wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej, ochrony praw dziecka, w zakresie turystyki, krajoznawstwa 

oraz wypoczynku dzieci i młodzieży. Zmniejszona pula została na wsparcie prowadzenia Centrum 

Wspierania Organizacji Pozarządowych o 80.000,00 co związane jest ze zmianą systemu 

finansowania organizacji pozarządowych, ogłaszanych jest coraz więcej konkursów, gdzie wkład 

własny nie jest wymagany. Na pozostałe priorytetowe zadania zawarte w projekcie pula finansowa 

została zwiększona i tak na pomoc społeczną została zwiększona kwota o 5.000 zł., w zakresie 

działalności na rzecz osób niepełnosprawnych oraz promocji zdrowia o 10.000 zł., na zadania w 

zakresie działalności na rzecz osób w wieku emerytalnym, jest to nowe zadanie, zaplanowano 

80.000 zł., w tym 70.000 zł, na realizację programu „Złota rączka” i 10.000 zł na zadania asystenta 

osoby starszej,  na zadania w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego zwiększono kwotę 

o 24.000 zł tj. noclegownia połączona z izbą wytrzeźwień (wynika to ze wzrostu płacy 

minimalnej), zwiększenia te są na granicy możliwości utrzymania tej placówki, w zakresie kultury, 

sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego kwota została zwiększona o 40.000 zł. (do 

200.000,00 zł.) a związane to jest z organizacją uroczystości związanych z 300- leciem Suwałk, o 

100.000 zł zwiększono kwotę na zadania w zakresie wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej, o 60.000,00 zł. zwiększono dotację na zadania w zakresie rewitalizacji, z 

przeznaczeniem na zagospodarowanie przez społeczników  i zainteresowanie wzbogacenia ofertą  

organizacji pozarządowych działalnością łaźni. Kwota 3.814.00 zł. rozdysponowana została w 

systemie równości dostępu, czyli w systemie konkursowym. 

Anna Ruszewska zapytała, czy jest możliwość obniżenia wieku do np. 65 lat dla osób, które 

chciałyby skorzystać z programu „Złota Rączka” i czy osoby spełniające te kryterium wyczerpują 

środki finansowe przeznaczone na ten cel w  budżecie miasta. 

Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że jest taka możliwość, ale  trzeba liczyć się z faktem, że pula 

finansowa przeznaczona na ten cel zostanie wykorzystana w krótszym czasie. Nadmieniła, że 

Suwałkach zamieszkuje ok. 4000 osób, które ukończyły 70 lat, wśród tej liczby są osoby nie 

spełniające kryterium samotności lub niepełnosprawności. Zdarzają się, że zgłoszenia 

przyjmowane są właśnie od tych osób i dopiero na miejscu okazuje się, że usługi nie mogą być 

świadczone gdyż zgłaszający jest nieuprawniony. 

Jacek Niedźwiedzki zapytał czy kryterium samotnej osoby jest konieczne, są  przypadki, gdzie 

oboje małżonkowie są po 75 roku życia, czy mogą skorzystać z Programu „Złota Rączka”. 

Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że jeżeli jedna z nich jest osobą niepełnosprawną to tak. 

Powiedziała, że jest to program pilotażowy i kryteria w miarę konieczności mogą być zmienione. 

Anna Ruszewska zaproponowała, aby przeanalizować wszystkie aspekty za i przeciw, jak 

również pod kątem ilości zgłoszeń od osób uprawnionych. 

Jacek Niedźwiedzki i Bogdan Bezdziecki zapytali czy jest statystyka wyjazdów do osób 

starszych i czy wiadomo ile było wyjazdów bezzasadnych. 

Bogdan Bezdziecki  stwierdził, że jeżeli ustalone zostały kryteria, to powinna być zmieniona 

nazwa Programu, z nazwy „Złota Rączka dla Seniora” wynika, że każdy senior może skorzystać 

z usług zapisanych w tym Programie. Zgodził się ze stwierdzeniem radnego Niedźwiedzkiego, że 

senior dzwoniący z prośbą o pomoc faktycznie tej pomocy potrzebuje, bez względu czy jest osobą 

samotną, niepełnosprawną czy tylko w podeszłym wieku, dolna granica wieku powinna być 65 

lat. (proszę sprawdzić dla pewności ten wiek) 
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Agnieszka Szyszko podkreśliła, że jest to program pilotażowy, w przypadku ustalenia kryterium 

powyżej 60 a nie od 70 lat istnieje obawa, że środki przeznaczone na ten cel zostaną wykorzystane 

w ciągu tygodnia i  nie zawsze skorzystałyby z pomocy osoby najbardziej potrzebujące. 

Poinformowała, że wg informacji uzyskanej w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie  w Suwałkach 

mieszka ponad 1300 seniorów. 

Kamil Lauryn nadmienił, że na co dzień współpracuje z grupą ludzi starszych, są to osoby 

odpowiedzialne i świadome i nikt z nich nie będzie prosił o pomoc bez potrzeby. Zgodził się               

z radną Ruszewską, że jedynym kryterium powinien być wiek tzn. powyżej 65 roku życia. 

Mariola B. Karpińska podkreśliła, że bardziej potrzebuje osoba niepełnosprawna niż osoba, która 

ukończyła 60 lat, tym bardziej, że mężczyźni ustawowo do 65 lat maja pracować.  

Jacek Niedźwiedzki wspomniał, że w Suwałkach darmową komunikacje miejską mają osoby, 

które ukończyły 70 lat. 

Anna Ruszewska zapytała o obszary działania asystenta osoby starszej. Nadmieniła, że  podczas 

spotkań, które odbyła z seniorami, często wskazywano potrzebę wprowadzenia asystenta osoby 

starszej. Wyraziła zadowolenie z ujęcia w programie tego punktu. Poinformowała, że podczas 

debaty „Wolontariat wśród seniorów”, którą organizowała dla seniorów 60+ sami seniorzy 

opracowali odpowiedź na pytanie: Co może robić asystent osoby starszej? Poinformowała, że 

przekaże te informacje Pani Pełnomocnik. Ważna dla seniorów jest m.in. pomoc w załatwieniu 

spraw urzędowych, pomoc w wizycie u lekarza, wykupienie lekarstw, zrobienie zakupów itp.  

Agnieszka Szyszko poinformowała, że faktycznie są obszary, w których seniorom nikt nie 

pomaga, do końca nie zostały jeszcze określone warunki i zakres tej pomocy, chętnie przyjrzy się 

preferowanym przez seniorów formom pomocy. Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie nie obejmuje 

pomocą  wszystkich potrzebujących. Jest sporo starszych osób niezaopiekowanych nie mających 

rodziny i opiekunki. (nie jestem pewna czy to mówiła Agnieszka, bo było to wpisane u mnie) 

Jacek Niedźwiedzki zapytał, czy MOPR zaspakaja wszystkie potrzeby w tym zakresie i  czy 

zapotrzebowanie na pomoc osobom starszym jest większe. 

Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że MOPR twierdzi, że nie ma potrzeby zwiększenia pomocy 

osobom starszym, ale jest grupa osób starszych, która regularnie potrzebuje wolontariuszy- ludzi 

chętnych do świadczenia pomocy osobom starszym.  

Jarosław Schabieński zapytał, czy była przeprowadzona analiza, na ile potrzebne są te usługi. 

Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że wiedzę taką posiada ze współpracy z różnymi 

organizacjami:  Suwalskie Biuro Wolontariatu, Fundacja „Promyk”, Suwalska Rada Seniorów, 

UTW – jedna z sekcji, wspierająca swoich członków niepełnosprawnych, którzy nie wychodzą z 

domu. Podała przykład 97- letniej osoby, opiekującej się niepełnosprawnym synem, starszej 

samotnej osoby niewidomej, sygnałów o takich przypadkach jest bardzo dużo. Ale jest to zadanie 

pilotażowe i do końca nie ma pełnej informacji. 

Jacek Niedźwiedzki stwierdził, że starsze, samotne osoby bardzo często potrzebują czyjejś 

obecności, chwili rozmowy i po prostu obecności drugiej osoby. 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że taki asystent powinien posiadać umiejętności nawiązywania 

kontaktu z osobami starszymi, a nawet z zakresu  psychologii, żeby umieć takim osobom nieść 

pomoc.  

Jarosław Schabieński  podkreślił, że tych wszystkich problemów nie da się rozwiązać systemem 

uniwersalnym, dobrym kierunkiem jest tzw. tworzenie więzi sąsiedzkich. 

Anna M. Gawlińska stwierdziła, że dobrą sprawą byłoby zrobienie rozeznania w  poszczególnych 

parafiach i  przykładowo przygotowania osobom potrzebującym paczek świątecznych, może 

jednorazowa pomoc będzie sygnałem do udzielenia innych form pomocy. 

Wojciech Pająk zapytał o konkretną definicję asystenta osoby starszej, jest to bardzo szerokie 

pole działania. Asystent kojarzy się z kierunkiem studiów, czyli z pewnym zawodem i pojęciem 

profesjonalnego specjalisty. 

Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że organizacje pozarządowe nie oczekują sformalizowania, 

wyuczonego zawodu, oczekują raczej działalności na zasadzie sieci wolontariatu. 
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Bogdan Bezdziecki stwierdził, że taka forma pomocy w innych samorządach funkcjonuje, 

należałoby to sprawdzić i wypracować odpowiedni model działania. Wyraził swoje zadowolenie, 

że asystent osoby starszej wzbudził tak duże zainteresowanie i odzew wśród seniorów. Powiedział, 

że potrzeba asystenta osoby starszej zgłoszona też została przez członków Suwalskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego.  

Mariola B. Karpińska zasygnalizowała problem mieszkańca naszego miasta F.K., który 

wielokrotnie pisze skargi na działalność dyrektora MOPR-u, pomocy nie otrzymuje, jeżeli 

przepisy prawne są w tym przypadku bezsilne to warto problemem tej osoby zainteresować 

odpowiednie organizacje pozarządowe. Podkreśliła, żenującą sytuację, w której po raz kolejny 

radni będą podejmować uchwałę, czy skargi F.K. na działalność dyrektora MOPR-u są zasadne 

czy nie. 

Jacek Niedźwiedzki stwierdził, że problem nie polega na nieudzielaniu pomocy F.K., ale tkwi na 

zupełnie innym poziomie, osoba ta nie pozwala sobie pomóc, nie wpuszcza pracownika socjalnego 

MOPR-u, nie odpowiada na korespondencję.  

Anna Ruszewska stwierdziła, że sprawa ta badana jest przez  merytoryczną Komisję - Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej i nie jest przedmiotem wspólnego posiedzenia Komisji 

Oświaty i Wychowania oraz Komisji Kultury, Sportu i Turystyki.   

Bogdan Bezdziecki powiedział, że skoro jest taki drażliwy problem, to należy przeprowadzić 

szerszą dyskusję na sesji przed głosowaniem, dzisiejsze wspólne posiedzenie to nie miejsce i czas 

na debatę w tym temacie, a sprawę F.K. należy zgłosić odpowiednim organizacjom.  

Mariola B. Karpińska podkreśliła, że na terenie Suwałk działa tyle organizacji pozarządowych, 

wskazała ważny § 10, w którym określone są  priorytetowe zadania publiczne w zakresie 

działalności na rzecz osób z niepełnosprawnością oraz ochrony i promocji zdrowia. Znając 

sytuacje tego człowieka zaapelowała o zgłoszenie tej sprawy organizacjom pozarządowym, które 

mogłyby pomóc. 

Anna Ruszewska podkreśliła, że odpowiednim organizacjom również radni mogą sygnalizować 

problemy  i poprosić o ewentualną pomoc, którą konkretna organizacja pozarządowa może 

udzielić w ramach swojej statutowej działalności.  

Kamil Lauryn zapytał dlaczego w § 13 na priorytetowe zadania publiczne  w zakresie działalności 

na rzecz rodziny, macierzyństwa, rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka 

zaplanowano tylko 15.000 zł. i jak się rozwija ten jeden klub, z posiadanych informacji wynika, 

że bardzo dobrze. Uważa, że kwota wyjściowa powinna być znacznie wyższa.  

Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że w Suwałkach to tylko jedno zadanie  jest realizowane  przez 

jedną organizację pozarządową, jest to kwota minimalna, która w razie konieczności zawsze może 

być podwyższona. Potwierdziła również, że nie ma żadnych zastrzeżeń do prowadzonej 

działalności tej organizacji. Poinformowała, że  minimalne kwoty wpisane zostały do Programu      

w oparciu o sprawozdania z ubiegłego roku. 

Anna M. Gawlińska dodała, że  zawężone jest prowadzenie Klubu Rodzica, gdyż uważa, że jest 

to działalność bardzo szeroka. Uważa, że  wspieranie działań zmierzających do prowadzenia 

polityki prorodzinnej to zadanie dla kilku organizacji pozarządowych. Zadaniami w tym punkcie 

mogliby być również zainteresowani harcerze. Nadmieniła, że organizacje pozarządowe powinny 

mieć większą świadomość, że mogą uczestniczyć w Programie. 

Anna Ruszewska odpowiedziała, że każda organizacja pozarządowa może złożyć swoją ofertę, 

jeśli ma wpisane zadanie w swoją działalność statutową, ale jak widać nie zawsze dana organizacja  

wykazuje chęć i zainteresowanie. W tym przypadku jak widać zainteresowała się tylko jedna 

organizacja. 

Bogdan Bezdziecki nadmienił, że niestety nie zawsze organizacje pozarządowe są zainteresowane 

realizacją priorytetowych zadań publicznych. 

Anna Gawlińska podkreśliła, że sporą kwotę dotacji organizacje pozarządowe, jak i harcerze 

wydają na wynajmowanie sal. Zwróciła się z prośbą o uregulowanie tak przepisów, aby zwolnić 

te organizacje z ponoszenia opłat za korzystanie z pomieszczeń w szkołach, albo żeby te opłaty 

były minimalne. 



 

6 

 

Alicja Jacewicz odpowiedziała, że opłaty są minimalne. Wysokość opłat reguluje Zarządzenie  

Prezydenta Miasta Suwałk nr 412/2017 z dnia 22 grudnia 2017r., zmienione 19 sierpnia 2019r.      

w sprawie określenia sposobu ustalania cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń OSiR 

oraz przedszkoli i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Suwałki. Jeżeli 

realizowane jest zadanie publiczne w szkołach opłat nie ma. Opłaty są pobierane w przypadku 

prowadzenia działalności komercyjnej. 

Jarosław Schabeński zapytał, czy opłaty ujęte w Zarządzeniu dotyczą imprez jednorazowych czy 

też cyklicznych,  przykładem jest stały wynajem lokalu dla harcerzy. 

Alicja Jacewicz odpowiedziała, że jeśli dotyczy to stałego wynajęcia przez harcerzy to opłata 

wynosi 10% ustalonej kwoty. Nadmieniła, że należy dążyć do sytuacji, w której Miasto nie jest 

jedynym źródłem finansowania, organizacje powinny czynić  starania o pozyskiwanie środków 

zewnętrznych. 

Anna Ruszewska podsumowując dyskusję stwierdziła, że kwoty płacone przez suwalskie 

organizacje pozarządowe za wynajem nie są wygórowane, organizacje pozarządowe korzystają z 

obiektów, czy pomieszczeń na preferencyjnych warunkach. Podkreśliła, że organizacje 

pozarządowe powinny, przynajmniej starać się, pozyskiwać zewnętrzne środki finansowe, a nie 

tylko wymagać i oczekiwać finansowania z budżetu Miasta Suwałki.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli więcej uwag. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało  -   6 radnych 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Programu współpracy 

Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy    

z dnia 24  kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 wraz                      

z autopoprawką. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4  do protokołu.  
 

Ad pkt. 4 

Wolne wnioski. 

 

Anna M. Gawlińska zapytała, czy szkoły będą mogły korzystać z dodatkowych środków 

finansowych na organizowanie imprez związanych z  obchodami 300-lecia Suwałk. 

Alicja Jacewicz odpowiedziała, że informację na ten temat będzie można uzyskać  po spotkaniu 

.na temat  obchodów 300-lecia Suwałk, które ma się  odbyć wkrótce.   

Jarosław Schabieński poinformował, że w związku z nowelizacją ustawy Prawo Oświatowe 

szkoły zawodowe miały prawo utworzenia kont bankowych, na które mogliby odkładać pieniądze 

z własnej produkcji na potrzeby szkoły. Zadał pytanie, czy szkoły te już otworzyły konta                    

w bankach. 

Alicja Jacewicz odpowiedziała, że aby utworzyć takie konto potrzebna jest uchwała Rady 

Miejskiej. Uzgodniono z Dyrektorami szkół, Prezydentem Miasta i Skarbnikiem Miasta, że 

przedmiotowe uchwały będą procedowane w miesiącu grudniu br. Od nowego roku budżetowego 

szkoły będą mogły korzystać z tej możliwości. 

Wojciech Pająk zapytał o plany konkursów organizacji pozarządowych na przyszły rok,                     

a w szczególności o konkurs dotyczący Klubu Rodzica. Wniosek z pierwszego roku działania był 

taki, że byłaby większa frekwencja gdyby uczestnicy zobowiązani byli do zapłacenia symbolicznej 

złotówki. Stwierdził, że jest tyle organizowanych bezpłatnych wydarzeń, szkoleń, co przestało 

przyciągać zainteresowane podmioty.  
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Agnieszka Szyszko odpowiedziała, że Klub Rodzica może prowadzić odpłatną działalność 

statutową, ale stowarzyszenie, które prowadzi ten Klub chwilowo nie może pobierać opłat, gdyż 

jest stowarzyszeniem zwykłym. Jednak jeżeli chcą pobierać jakiekolwiek opłaty to nie mogą 

działać w ramach Centrum Wspierania Organizacji Pozarządowych. Regulamin Centrum zakłada, 

że działalność na rzecz mieszkańców jest bezpłatna. 

Wojciech Pająk zaproponował, aby stowarzyszenie przeniosło swoją działalność do pomieszczeń 

remontowanej obecnie łaźni. 

Kamil Lauryn zapytał kiedy będzie oddane do użytku boisko przy ZST . 

Alicja Jacewicz odpowiedziała, że temat boiska ZST leży w gestii Wydziału Inwestycji, 

poinformowała, że realizacja inwestycji przebiega dobrze, ale kiedy inwestycja zostanie oddana 

do użytku nie wiadomo – prawdopodobnie nastąpi to w miesiącu październiku br.  

Kamil Lauryn poprosił o informację  na jakich zasadach Szkoła Tenisa Champion Robert Usarek 

wynajmuje korty tenisowe. 

Anna M. Gawlińska zapytała, czy istnieje możliwość, aby w suwalskich szkołach uczniowie po 

lekcjach wychowania fizycznego mogli korzystać z pryszniców. Nadmieniła, że w niektórych 

szkołach są zamontowane prysznice, ale nikt z nich nie korzysta. 

Alicja Jacewicz poinformowała, że problem ten przekaże do Wydziału Inwestycji Urzędu 

Miejskiego i poinformuje o tym na naradzie z Dyrektorami szkół. 

Anna Ruszewska stwierdziła, że nie widzi możliwości technicznych, aby uczniowie po lekcjach 

WF korzystali z pryszniców. 

Mariola B. Karpińska poinformowała, że w szkole w Augustowie zamontowane są prysznice, 

ale niestety żaden uczeń  z nich nie korzysta. 

Wojciech Pająk w imieniu radnego Marka L. Zborowskiego-Weychmana zapytał o stypendia 

artystyczne dla dzieci i młodzieży. 

Alicja Jacewicz odpowiedziała, że odbyło się jedno spotkanie, w którym uczestniczył radny M. 

L. Zborowski-Weychman  i sprawa jest w toku. 

 

Więcej pytań członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki nie wnieśli wobec czego Bogdan 

Bezdziecki przekazał prowadzenie Annie Ruszewskiej Przewodniczącej Komisji Oświaty                  

i Wychowania, a członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki opuścili obrady.  

 

Na tym protokół zakończono.    

  

 

                                                               Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 

  Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                                  Bogdan Bezdziecki 

 

 

                                                         

 
Protokół sporządziła:     

Danuta Teresa Skucz  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


